



# MIEJSCA PAMIĘCI

## Zakopane - Willa 'Atma'

### Muzeum Karola Szymanowskiego



Warto zobaczyć / Recommended / Sehenswert

### Willa „Atma” w Zakopanem

**PL** Willa „Atma” (wg sanskrytu dusza) wzniesiona została w 1893 r. przez Józefa Kasprusa Stocha, a rozbudowana do obecnej formy na pocz. XX w. W latach 30-tych XX w. mieszkał i tworzył tu Karol Szymanowski – największy po Fryderyku Chopinie kompozytor polski. Obecnie w budynku mieści się jedyne na świecie muzeum biograficzne jego imienia. Jest to niepowtarzalna okazja, żeby zapoznać się z życiem i osobowością tej wielkiej postaci. Znajdujące się w willi pamiątki ukazują związek autora z kulturą zakopiańską.

**GB** The „Atma” Villa („atma” is Sanskrit for „soul”) was erected in 1893 by Józef Kasprus Stoch, and rebuilt in its current form in the early C20th. In the 1930s Karol Szymanowski, the greatest Polish composer after Fryderyk Chopin, lived and worked here. Currently the building houses the only biographical museum in his name. It constitutes a unique opportunity to get to know the life and personality of this great figure. The memorabilia found in the villa demonstrates the composer’s link to Zakopane culture.

**DE** Die Willa „Atma” (Sanskrit: „Seele”) wurde 1893 von Józef Kasprus Stoch errichtet. Ihre heutige Gestalt erhielt sie nach dem Umbau des Anfang des 20. Jh. erfolgte. In den Dreißigerjahren des 20. Jh. wohnte hier Karol Szymanowski – der größte polnische Komponist nach Friedrich Chopin. Heute ist in dem Haus das weltweit einzigartige, dem Leben und dem Werk dieses Meisters gewidmete Museum untergebracht – es bietet also die Möglichkeit, diese Persönlichkeit näher kennen zu lernen. Die gesammelten Gegenstände zeigen die enge Verbindung des Komponisten mit der Kultur der Region von Zakopane.

malopolska.pl

W TYM DOMU MIESZKAŁ  
W LATACH 1930-1936  
KAROL SZYMANOWSKI  
TWÓRCA „HARNASIÓW”

zdjęcia: Jan Nitecki

[POWRÓT DO STRONY GŁÓWNEJ IKONOGRAFII](#)